

**Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Independent Comic Book Convention - 15 August, 2015 - Komikon Indieket 2015**



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



**Independent Comic Book Convention - Komikon Indieket 2015 - August 15, 2015**

We will be exhibiting the library's collection of comic books in the yearly Independent Comic Book Convention, the **Komikon Indieket 2015**, tomorrow, **August 15, from 10AM – 7PM at the Bayanihan Center in Pasig**. Do check us out and booth S09 and the other booths.

**Entrance fee** is PHP100.

For more information, check out Komikon's Facebook page and website:

<https://www.facebook.com/Indieket>  
<http://www.komikon.org/>

Contact: +632 8405723 to 24  
[library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Hope to see you there!



## Independent Comic Book Convention - Komikon Indieket 2015 - 15. August 2015

Wir werden morgen, am Samstag den **15. August 2015, von 10:00 bis 19:00 Uhr** eine Auswahl an Comicbüchern aus dem Bestand unserer Bibliothek auf der jährlich stattfindenden Comicbuch Convention **Komikon Indieket 2015** im **Bayanihan Center in Pasig** ausstellen. Unser Messestand ist unter der Nummer S09 zu finden.

Der **Eintritt kostet** 100PHP.

Weitere Informationen finden Sie auf Facebook und auf der Komikon-Webseite:

<https://www.facebook.com/Indieket>  
<http://www.komikon.org/>

Kontakt: +632 8405723 to 24  
[library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Hoffentlich bis morgen!

-----  
To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)

-----  
Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)